
Dagsorden/referat 
Bestyrelsesmøde 

Dato: 13. februar 2021 

 
Mødet er kl. 10,00                Hos: Henning, Fasanvej 21, Hvidbjerg 
 
Indkaldte: Peder, Ida, Børge, Henning, Birger   samt suppleanter Sofie og Kim 
 
   

Emne Referat 

1) Godkendelse af 
dagsorden 

Godkendt med tilføjelse af punkterne  
”2) Nyt fra kasseren” samt 9) Extraordinær generalforsamling 

2) Kasseren 

Der er ved at være styr på kontingentindbetalingerne  
Ved betalingsfrist udløb manglede 15 at betale dags - dato er der 
5 i restance – kasseren rykker de sidste igen via mail, SMS og 
opringning. Der har endnu ikke været egentlige indkasso-
forretninger. 
 
Der er pr 14/2 2021 Kr 335.660 i kassen 
 

3) Status på diget. Info fra 
digeudvalget 

Christian Rønnow (Thisted kommune) står for sagsbehandling af 
projektforslaget, som nu er ændret således at området ved 
Hættemågevej (matrikel 15E) er taget ud. 
Advokat Carsten Lyngs har forsøgt at få matriklen overdraget til 
grundejerforeningen men det har endnu ikke været muligt at 
komme i kontakt med ejeren – og for ikke at forsinke projektet 
yderligere tages dette område ud af projektet  for nuværende. 
Eva Glæsner tager kontakt til Rønnow for opfølgning på status. 
Tilbud på projekt fase 1-5 (nuværende dige) indhentes når 
kommunens godkendelse foreligger. Digeudvalget agter at 
invitere bydende entreprenører til at bese området for at danne et 
bedre overblik over arbejdets omfang.  
Det præciseres at bestyrelsen finder det vigtigt at projektforslaget 
følges nøje – og at der ikke gås på kompromis med kvaliteten af 
kystsikringen. 
 
Dennis Dahl Hvass Pedersen (Thisted kommune) er kontaktet 
ang. økonomisk støtte. Det ligger fast at kommunen ikke kan 
støtte fuldt men måske med en mindre del f.eks.til rådgivning. 
Kommunens KMTU (Klima, Miljø og Teknik Udvalg) har 
efterspurgt argumenter for områdets almene interesse – for at 
forbedre muligheder for økonomisk støtte. Formanden har 
udarbejdet en detaljeret bekrivelse af disse forhold som er 
fremsendt til kommunen.  
 
Det præciseres at projektet og dets financiering skal fremlægges 
og vedtages på en generalformsamling før arbejdet igangsættes. 
 



Bestyrelsen vedtager iøvrigt at jordbunkerne ved Hættemågevej 
fjernes i det tidlige forår – materialet bruges til opfyld hvor vandet 
har fjernet materiale fra kysten ved Hættemågevej. 
Børge ringer og aftaler med Jens Gravko. 
 

4) Opdatering 
hjemmesiden – specielt 
om digeprocessen 

Ikke yderligere udover dette referat. 

5) Fra GF: 1) Beplantning 
m.m., lokalplan, 
nedsættelse af udvalg 
(GF2021) – opfølgning 
fra sidste møde 

Bestyrelsen (Børge) har søgt og fået bevilget kr 9000 fra Velux 
fonden (projekt Grønt Guld) til at etablere en større diversitet i 
beplantning af områdets fællesarealer. For dette beløb indkøber 
Børge ca 875 planter. 
Det er tanken at planterne skal være klar til udplantning i uge 42 – 
nærmere detaljer følger. 
 

6) Fra GF: 2) Helligsøvej; ”2 
minus 1 vej” og 
bemaling af max 
hastighed på vejbanen – 
opfølgning fra sidste 
møde. 

Peder har kontaktet Morten Lillelund Bertelsen (Thisted 
kommune). 
Kommunen vil kigge på forholdende og er ikke umiddelbart 
afvisende overfor ideen – der er dog ingen penge før tidligst 
2022. Kommunen vender tilbage. 
Kommunen kender ikke til eksempler med bemaling af max 
hastighed på vejen – der gøres ikke umiddelbart mere ved den 
ide. 
 
For info omkring ”2 minus 1 vej” se 

https://www.facebook.com/watch/?v=10153371921102800 
  

7) Fra GF: 3) Broer; 
fremtidig placering, 
skiltning – ”adgang på 
eget ansvar” – 
opfølgning fra sidste 
møde. 

Der er bestilt advarsels skilte til opsætning på badebroerne. 
 

8) Græsslåning næste 
sæson – opfølgning fra 
sidste møde 

Vi fortsætter med ordning fra sidste år hvor der betales pr. 
slåning. Bestyrelsen Ida) vurderer og bestiller når der er behov.  
 
 

9) Extraordinære 
generalforsamling 

Behovet for ekstraordinær generalforsamling afhænger af 
godkendelsesprocessen ved kommunen, samt hvor hurtigt tilbud 
kan indhentes. Alternativt lægges op til fremlægning og 
beslutning på den ordinære generalforsamling. 
 
Peder tager kontakt til kommunens jurister ang alternativer til 
generalforsamling under evt fortsat Corona nedlukning. 
 

10) Evt. 

Fugleskilte ved stranden.  
Ida bestiller til de alt 6 veje i grundejerforeningens område 
(Edderfuglevej, Strandskadevej, Præstekravevej,  Rørhønevej, 
Fjordternevej og Hættemågevej). 
Skiltene monteres på rør af samme type som benyttes til 
badebroerne 
 
Det forventes at fugleskilte opsættes ved stranden på forårets 
arbejdsdag – samtidig fjernes alle gamle skilte ved stranden. 

https://www.facebook.com/watch/?v=10153371921102800


 
 
Tinglysning af vest-diget ved Sindrup Vejle 
Dette er et udestående som skal bringes i orden. Ida finder en 
advokat der kan håndterer processen. 
Tinglysning skal sikre 

• Vi må gå på diget 

• Diget må ikke fjernes/ ændres uden vores medvirken 

• Udgifter til vedligehold deles ligeligt mellem os og Kappel 
 
Stikveje og reperationer 
Henning checker stikvejene om der trænger til reparation udover 
almindelig opfyldning. Bestyrelsen sikrer at der er grusbunker 
tilgængeligt på alle stikveje til foråret. 
 

11) Godkendelse af referat 
 

12) Næste møde 
13/3 2021 kl 10.00 hos Birger Edderfugle 9. 

 


